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Bijlagen

Wij stellen u voor kennis te nemen van:

Wij stellen u voor kennis te nemen van de beantwoording van de door het CDA gestelde vragen over 
Red Alert Evenementenbranche.
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 Inleiding
Op 24 augustus 2020 heeft de CDA-fractie vragen gesteld over Red Alert Evenementenbranche. In 
deze nota treft u de beantwoording van deze vragen aan.

Vragen en antwoorden
1. Op 11 augustus waren meerdere gebouwen in Zwolle doelwit van de “Red Alert” actie. Welke 

impact heeft dezer actie op het college? Heeft het college zelf actie ondernomen ten aanzien 
van voornoemde noodkreet?
Het college is zich zeer bewust van de uitermate moeilijke situatie waarin de 
evenementenbranche zich momenteel bevindt. Wethouder Schuttenbeld was daarom als 
spreker aanwezig op 11 augustus.

2. Op 19 mei 2020- gaf het college in de informatienota voor de Raad met als onderwerp 
“Financiële gevolgen Coronacrisis  voor Zwolle” aan: “We moeten nog in kaart brengen wat dit 
praktisch en financieel voor onze festival organisatoren en voor ons als gemeente betekent. 
Op de korte termijn geeft het merendeel van  de instellingen aan over voldoende liquide 
middelen te beschikken. Op de middellange termijn (na de zomer) wordt de situatie voor veel 
instellingen kritiek. Heeft het college ondertussen inzichtelijk welke consequenties de 
coronacrisis heeft voor het Zwolse evenementenbeleid, de evenementenbranche in Zwolle en 
de werkgelegenheid in deze branche? Zo ja, kan het college dat nader toelichten? Zo nee, 
waarom niet?
Duidelijk is dat de evenementenbranche als geheel hard geraakt wordt door de gevolgen van 
de coronacrisis. Daar waar vele andere sectoren weer perspectief hebben, geldt dat slechts in 
zeer geringe mate voor de evenementenbranche vanwege de 1,5 meter regel. Tot op heden 
hebben wij nog geen signalen dat de Zwolse evenementen in 2021 niet meer kunnen 
doorgaan. Als echter ook in 2021 nog steeds geen evenementen kunnen worden 
georganiseerd op een wijze die ook commercieel aantrekkelijk is,  heeft dit grote gevolgen voor 
de evenementenbranche als geheel en dus ook voor Zwolle. Bijvoorbeeld omdat werkenden in 
de evenementenbranche een andere baan zoeken of omdat toeleveranciers, bijvoorbeeld 
podiumbouwers, het niet meer kunnen bolwerken. 

3. Ter ondersteuning van evenementen zijn tijdens de coronacrisis al geraamde 
subsidiebedragen aan de evenementensubsidies gehonoreerd zonder aan de 
prestatieafspraken te hoeven voldoen. Heeft het college inzichtelijk of hiermee ook de kosten 
en/of gemiste omzet van ondernemers en toeleveranciers betrokken bij de gesubsidieerde 
instellingen zijn/worden gedekt?
Wij gaan op zeer korte termijn in gesprek met alle evenementen die voor dit jaar subsidie 
hebben gekregen. Onderwerp van die gesprekken zal zijn welke ondersteuning nodig is om de 
evenementenorganisatie in stand te houden. Inzichtelijk zal worden gemaakt van welke 
generieke rijksmaatregelen men gebruik kan maken en voor welke kosten geen dekking is. 
Daarnaast willen we met evenementenorganisatoren bespreken welke activiteiten men in 2021 
kan en wil uitvoeren en welke gemeentelijke ondersteuning daar eventueel voor nodig is. Door 
deze werkwijze verrichten we maatwerk en is het mogelijk om op basis van de actualiteit tot 
toekenning van subsidie over te gaan. 

4. Kan het college aangeven welke regelingen en subsidies bruikbaar zijn voor organisatoren, 
ondernemers, toeleveranciers en medewerkers binnen de evenementenbranche om de 
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coronacrisis te overbruggen en deze branche overeind te houden? In hoeverre zijn de 
(corona)regelingen en subsidies bekend en toegankelijk voor deze branche? Is het college 
bereid een taskforce in te richten om de getroffenen in de branche te helpen om bij de juiste 
regelingen te komen?
Wij hebben vanaf het begin van de coronacrisis uitgebreid naar de ondernemers in de stad 
gecommuniceerd welke maatregelen wij zelf als gemeente getroffen hebben, welke 
rijksmaatregelen er zijn en hoe deze regelingen aangevraagd kunnen worden. Zie 
https://www.zwolle.nl/ondernemen/informatie-over-corona-regelingen. 

We zijn daarnaast ook op individuele basis in gesprek met de organisatoren. Tot slot versturen 
wij geregeld een e-mailnieuwsbrief naar ondernemers, waarvoor zij zich kunnen aanmelden 
via: www.zwolle.nl/coronainfo-ondernemers.

Een taskforce lijkt ons dan ook niet nodig. 
 

5. Is het college in gesprek of genegen tot een gesprek met de Rijksoverheid en de provincie om 
ervoor te zorgen dat bij eventuele landelijke of provinciale (corona)subsidies voor de 
evenementenbranche ook de regio’s daarbij evenredig in aanmerking komen?
Het college, in samenwerking met de provincie, zal zich maximaal inspannen om ervoor te 
zorgen dat bij eventuele landelijke of provinciale (corona)subsidies voor de 
evenementenbranche ook de regio’s daarbij evenredig in aanmerking komen. Als dit aan de 
orde is, zijn wij zeker bereid om daarover in gesprek te gaan met de landelijke overheid.

Openbaarheid
Ja. 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

voorzitter, Peter Snijders

secretaris, Ingrid Geveke
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